
PROTOKÓŁ  Nr XXV/2012 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 października  2012 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 12
40

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Poseł na Sejm RP pan Mirosław Pawlak, Wójt 

Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, Radny Powiatu Jędrzejowskiego pan Zygmunt 

Ozga,   kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi, przedstawiciele mediów oraz 

inni zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2012-2019, 

b) zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok, 

c) zatwierdzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wodzisław,  

e) podziału gminy Wodzisław na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 

f) podziału gminy Wodzisław na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

g) wprowadzenia zmian do uchwały Nr XIV/122/2011 Rady Gminy Wodzisław                 

z dnia 25 listopada 2011r. w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania 

dofinansowania do usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Wodzisław zmienionej Uchwałą Nr XVII/140/2012 Rady Gminy Wodzisław z dnia 27 

stycznia 2012r. 

   8.  Sprawozdanie z oświadczeń majątkowych: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

9.   Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów   

      operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej 

   10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

   11.   Sprawy różne.  

   12.   Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Dwudziestą piątą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą  piątą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  
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Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

 

Na sekretarza obrad powołano radnego Artura Oleksiaka,  jednogłośnie – 15 za,                                  

w głosowaniu jawnym.  

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się do niego             

z pismem w sprawie wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do 

proponowanego porządku obrad projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do 

uchwały Nr XIV/122/2011 Rady Gminy Wodzisław z dnia 25 listopada 2011r. w sprawie 

przyjęcia regulaminu przyznawania dofinansowania do usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Wodzisław zmienionej Uchwałą Nr XVII/140/2012 Rady Gminy 

Wodzisław z dnia 27 stycznia 2012r. (  pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 15 za,  przyjęli zmianę porządku obrad 

dot. wprowadzenia w/w projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały Nr XIV/122/2011 Rady Gminy Wodzisław z dnia 25 listopada 2011r. w 

sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania dofinansowania do usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Wodzisław zmienionej Uchwałą Nr XVII/140/2012 Rady 

Gminy Wodzisław z dnia 27 stycznia 2012r. omawiany będzie w punkcie 7 lit. „g”. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z  sesji Nr XXIV/2012 z dnia 21 września 2012 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXIV/2012 z obrad sesji                   

z dnia 21 września  2012  roku. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 
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W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania.  

 

Sołtys wsi Stara Olszówka zauważył, że pan wójt w sprawozdaniu czytał                            

o przetargach. Pan sołtys pytał, czy odbył się już przetarg na odśnieżanie.  

Sołtys wsi Wola Lubecka poruszyła temat drogi powiatowej w jej miejscowości. 

Zwróciła się do radnego powiatu z pytaniem, czy planuje się remont w/w drogi. 

Poinformował, że są utrudnienia w dojściu dzieci na przystanek autobusowy gdyż pobocza są 

zarośnięte, a na drodze zalega błoto. Mieszkańcy wsi upominają się o remont drogi. 

Przypomniała, że i ich imieniu prosiła o to cały rok. Zauważyła, że utwardza się drogi polne, 

a zapomina o drogach potrzebnych w życiu codziennym. 

Sołtys wsi Września pytał czy będzie remont drogi powiatowej we Wrześni                        

w kierunku posesji pana Kozła. Prosił również o utwardzenie kamieniem drogi w kierunku 

wsi.  

Sołtys wsi Mierzawa pytała czy łącznik przy szkole w Mierzawie można wykorzystać 

do wybudowania świetlicy i biblioteki. Pani sołtys prosiła o dowiezienie kamienia do jej wsi, 

pomalowanie przystanków oraz o zakupienie tabliczek z numerami domów. 

Pan Stanisław Zięba poruszył temat wodociągu we wsi Lubcza. Poinformował, że jest 

to sieć z rur azbestowych. Pytał, dlaczego nie jest wymieniony. Prosił również o poszerzenie 

fadromą pasa drogi o długości ok. 400m w kierunku posesji pana Kudły.  

Pan Zygmunt Ozga rady powiatowy odnosząc się do uwag sołtys wsi Wola Lubecka 

zauważył, że nie słyszał na sesjach rady o problemie. Poinformował, że zna drogę                          

i wnioskował o wycięcie krzaków. Zapewnił, że na najbliższej sesji rady powiatu, która 

odbędzie się w poniedziałek zgłosi problem. Zapewnił również, że zwróci się do dyrektora 

zarządu dróg o przeprowadzenie kontroli drogi.  

Sołtys wsi Wola Lubecka wyjaśniła, że sprawę zgłaszała wielokrotnie drogowcowi 

urzędu.  

Rady powiatowy zaznaczył, że drogowiec zgłasza problemy. Poinformował, że                

w przyszłym roku rozpocznie się modernizacja drogi Mierzawa – Niegosławice. Pytał, jak 

gmina Wodzisław będzie partycypować w kosztach jej odbudowy. Dodał, że w starostwie 

uważa się, że Wodzisław nie chce współfinansować tego typu zadań.  Wnioskował , aby 

zorganizować spotkanie i podjąć decyzję o partycypacji. Dodał, że inne gminy są bardziej 

zaangażowane.  

Radny Wiesław Kowalski poinformował, że w Piotrkowicach przy drodze powiatowej 

w pasie drogowym rosną dwa drzewa, które utrudniają ruch pojazdów. Radny prosił o ich 

wycięcie.  

Wójt odnosząc się do wypowiedzi radnego powiatu w sprawie partycypacji                      

w odbudowie dróg powiatowych wyjaśnił, że gmina Wodzisław tylko raz nie przekazała 

środków. Przypomniał, że jako pierwsza od powstania powiatów partycypowała w odbudowie 

drogi w Kazinach. Odnosząc się do odbudowy drogi Mierzwa – Niegosławice zauważył, że 

ważne jest od której strony rozpocznie się remont. Stwierdził, że prawdopodobnie od strony 

gminy Sędziszów jednakże  od strony gminy Wodzisław droga jest w dużo gorszym stanie. 

Nie ma szczegółowej informacji na ten temat. Poinformował, że na spotkaniu z wicestarostą 

panem Grabkiem zapewnił, że gmina będzie partycypować w kwocie od 100 do 200tys. zł. ale 

nie wiadomo jaki będzie zapis w planie remontów na 2013 roku. Zauważył, że na terenie 

gminy Wodzisław jest dużo dróg powiatowych wymagających remontu np. w Laskowej, 
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Wodaczy czy Jeziorkach. Odnośnie drogi w Woli Lubeckiej wyjaśnił, że chodzi o   remont 

odcinka w kierunku Sędowic. Wyjaśnił, że wielokrotnie zgłaszał problem ale uzyskał 

odpowiedź, że powiat nie ma środków na ten cel.  

Rady powiatowy pan Zygmunt Ozga stwierdził, że powinno się wypisać które drogi 

powiatowe na terenie gminy należy wyremontować. W poniedziałek jest sesja rady powiatu           

i przekaże informacje. Odnośnie remontu drogi Mierzawa – Niegosławice wyjaśnił, że remont 

rozpocznie się od mostu w Przyłęczku. Gdy gmina Sędziszów będzie partycypować to 

inwestycja będzie prowadzona również na terenie gminy Sędziszów. Poinformował, że na 

sesji uzyska informację co wchodzi do planu remontów na przyszły rok. 

 

Ad. 7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Zdrowia…                    

i otrzymały pozytywną opinię  ( opinia komisji rozwoju  stanowi załącznik nr 7, opinia 

komisji zdrowia stanowi załącznik nr 8  do protokołu ).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2012-2019, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXV/200/2012 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2012-2019. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu). Wyjaśniła, że w związku, że 

w dniu dzisiejszym wpłynęły środki na akcyzę należy dokonać zmian w projekcie uchwały.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXV/201/2012 w sprawie  

zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Zdrowia              

w Wodzisławiu, przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXV/202/2012 w sprawie  

zatwierdzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Zdrowia   w Wodzisławiu. 

 

d) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wodzisław, 

przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Andrzej Roliński ( projekt stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXV/203/2012 w sprawie  

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wodzisław. 

 

Przewodniczący rady gminy ogłosił 15 przerwę.  

Po przerwie obrady opuściła radna Iwona Pietras.  

 

e) projekt uchwały w sprawie podziału gminy Wodzisław na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Sołtys wsi Sadki zwrócił uwagę na niekorzystne zmiany w okręgach wyborczych i 

obwodach głosowania. Stwierdził, że przy wyborach samorządowych kandydat będzie musiał 

dowozić wyborców.  

Sekretarz gminy wyjaśniła, że na naradzie sołtysów przekazała inną propozycje 

podziału, jednakże komisarz wyborczy nie zgodził się na kilka rozwiązań gdyż niektóre 

sołectwa nie graniczą ze sobą. Pan wójt był w biurze wyborczym w tej sprawie  ale nic to nie 

dało. Zmiana dot. także miejscowości Świątniki, Wodacz czy Drobin. Wyjaśniła, że będzie 

również zmiana dot. lokali wyborczych. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 13 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXV/204/2012 w sprawie  

podziału gminy Wodzisław na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie podziału gminy Wodzisław na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, przedstawiła 

sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu). Wyjaśniła, że zlikwidowano 

obwód wyborczy w remizie w Wodzisławiu, a okręg wyborczy Kaziny, Łany będzie głosował 

w szkole w Wodzisławiu. Natomiast Wodacz i Świątniki będą głosować w Brześciu, a Drobin 

w Piotrkowicach.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXV/205/2012 w sprawie 

podziału gminy Wodzisław na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

g) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XIV/122/2011 Rady 

Gminy Wodzisław   z dnia 25 listopada 2011r. w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania 

dofinansowania do usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wodzisław 

zmienionej Uchwałą Nr XVII/140/2012 Rady Gminy Wodzisław z dnia 27 stycznia 2012r., 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXV/206/2012 w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały Nr XIV/122/2011 Rady Gminy Wodzisław   z dnia 25 

listopada 2011r. w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania dofinansowania do 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wodzisław zmienionej Uchwałą 

Nr XVII/140/2012 Rady Gminy Wodzisław z dnia 27 stycznia 2012r. 

 

Ad.  8.  Sprawozdanie z oświadczeń majątkowych: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Wodzisław za 

2011 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy pan Andrzej Baran                                            

( sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Wodzisław przedstawił  wójt gminy (sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Pytań ani uwag nie było. 

 

Ad. 9.   Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 

programów operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

 

 Informacje przedstawił wójt gminy ( informacja stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu). Odniósł się do wypowiedzi pana Polaka z ostatniej sesji rady. Wyjaśnił, że 

informacje jakie przekazał nie były prawdziwe np. w sprawie wykonania przyłączy 

wodociągowych. Poinformował, że gmina rzeczywiście zleciła wykonanie przyłączy ZUK-

owi, który z kolei  zlecił wykonania zadania podwykonawcy, ale za kwotę 17.000zł., a pan 

Polak złożył ofertę na 28.000zł. Było jeszcze 5 innych zarzutów, które są w trakcie 

wyjaśnień. Następnie odniósł się do tematu rozbudowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej            

w Lubczy. Poinformował, że złożono na w/w zadanie wniosek do PROW.  

 Pan Stanisław Zięba zwrócił uwagę, że mówi się o inwestycjach ale nie mówi się               

o inwestycjach we wsiach tj. Przyrąb, Brzezinki, Sadki czy Wola Lubecka. Pytał, dlaczego te 

wsie są pomijane. Są inwestycje np. świetlica w Piotrkowicach. Pytał, kto się tam będzie 

bawił skoro jest mało dzieci. Zauważył, że jego przodkowie będą jeszcze spłacać kredyty za 

te zadania. Stwierdził, że w terenie w którym zamieszkuje nie widzi aby gmina inwestowała. 

Drogi są w złym stanie. Prosił aby pan wójt zajął się wymienionymi wsiami.  

 Wójt wyjaśnił, że wniosek czeka w kolejce i można planować, że zadanie będzie 

realizowane w 2013 roku. Środki będą pochodzić ze Świętokrzyskiej Agencji Rozwoju 

Regionu z programu PROW. Dodał, że nie chce obiecywać że będą również  budowane 

dodatkowe wodociągi ale będzie to uwzględnione w kolejnych latach.      

Więcej pytań ani uwag nie było. 
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Ad.10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 Głos zabrał Poseł na Sejm pan Mirosław Pawlak. Odniósł się do wydarzeń w sejmie. 

Poinformował, że trwają prace nad budżetem. Komisja finansów złożyła wniosek o jego 

przyjęcie. Budżet państwa na 2013 rok będzie porównywalny z budżetem roku 2012. Trwają 

prace nad budżetem unijnym. Polska wejdzie w nowy etap dofinansowania 2014-2020. 

Wynegocjowano 346 miliardów euro na rozwój Polski. Poinformował, że na tej informacji 

było oparte drugie expose premiera. Planuje się, że 43 miliardy euro będzie przeznaczone na 

budowę dróg tj. autostrad i dróg expressowych min. trasy S-7. Wyjaśnił, że nie ma odwołań 

mieszkańców na odcinku Jędrzejów granica województwa i dlatego też jest pozwolenie na 

budowę. W najbliższym czasie odbędzie się konkurs na rzeczoznawców, którzy będą 

wyceniać nieruchomości. Część budynków jest już przekazana i monitorowana przez firmę 

ochroniarską. Podobnie jest z budynkiem OSP Mierzawa. W dniu dzisiejszym będzie 

ogłoszenie o komunalizacji gruntu pod remizą, który obecnie jest jeszcze własnością Skarbu 

Państwa. W innym  przypadku gmina nie otrzymała by odszkodowania. W roku 2013- 2015 

będzie realizacja trasy S-7 na naszym odcinku oraz na odcinku Szydłowiec- Skarżysko. 

Najgorszy jest odcinek węzeł Chęcin do Jędrzejowa gdyż są tam tereny objęte tzw. Naturą 

2000. Poinformował, że zachodzą ciągłe zmiany dot. przebiegu drogi. Odnosząc się do 

planów inwestycyjnych gminy wyraził z tego tytułu zadowolenie. Zauważył, że Lubcza jest 

dowartościowana jednakże wszyscy mogą zgłaszać sprawy do załatwienia ale tylko 

przeciwnik władzy może powiedzieć, że nic się nie robi. Zaznaczył, że nie chce poruszać 

tematów politycznych. Wyraził opinię, że opozycja jest w rozpędzie przejęcia władzy i sama 

się w tym gubi ale jak na razie nic z tego nie wychodzi z powodu zdolności koalicyjnej              

w Sejmie. Kończąc podziękował za udział w święcie OSP, które odbyło się na stadionie 

narodowym w Warszawie.  

 Radny Adam Zieleniec pytał, co posłowie PSL robią w sprawie  rolnictwa np.              

w sprawie rent strukturalnych.  

 Pan poseł poinformował, że praca nowego ministra odbywa się w Brukseli gdyż 

budżet na rolnictwo wiąże się z budżetem unii. Dąży się aby w latach 2014-2020 dopłaty do 

hektara były w takiej wysokości jak w pozostałych państwach unii. Zapewnił, że nic się nie 

zmieni w sprawie rent strukturalnych. Odnośnie exportu owoców i warzyw poinformował, że 

podpisano korzystne umowy. Uzyskano z niego  1,5 miliarda dochodów na plus i export 

przewyższa import.  

 Radny Mariusz Zieliński pytał, czy w najbliższym czasie będzie zmiana podatku 

rolnego na dochodowy.  

 Pan poseł wyjaśnił, że PSL chce aby był tylko podatek gruntowy. W niektórych 

przypadkach państwo miało by dopłacać do rolników.  

 

Wójt odniósł się do interpelacji i zapytań: 

- sołtysa wsi stara Olszówka dot. odśnieżania poinformował, że przetarg zostanie ogłoszony 

29 października, 

- sołtysa wsi Wola Lubecka dot. remontu drogi powiatowej zapewnił, że zgłasza ten problem 

do powiatu ale bez rezultatów. Dodał, że informacje przekazane przez powiat dot. remontu 

dróg nie są pocieszające, 

- sołtysa wsi Mierzawa dot. łącznika przy szkole w Mierzawie wyjaśnił, że zdecydowano, że 

część łącznika pozostanie tj. wyburzona zostanie część do budynku szkoły, a pozostałą część 

będzie można wykorzystać na wybudowanie magazynu i nową bibliotekę. Jest już oferta na 

rozbiórkę ale przesunięto ją na 2013 rok.  

Odnosząc się do pytań dot. kamienia poinformował, ze w ostatnim czasie zamówiono kolejne 

700 ton. Do dnia dzisiejszego dowieziono 508 ton drobnego kamienia do miejscowości: 
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 - 2 zestawy – Zarzecze- Judasze, 

- 3 zestawy- Krężoły- Pękosław, 

- 1 zestaw – plac targowy z przeznaczeniem na małe remonty min. w Drobinie, 

- 4 zestawy- Sielec prze wieś, 

- 1 zestaw- Folga.  

Natomiast tzw. niesort dowieziono do: 

- 2 zestawy – Piotrkowice w stronę pół przy posesji pana Zapały, 

- 2 zestawy- konary, 

- 1 zestaw- Folga- Września, 

- 2 zestawy – Olszówka Nowa, 

- Brzezinki, 

- Pokrzywnica. 

Należy jeszcze dowieźć do miejscowości według wykazu. 

Stwierdził, że nie chce się wypowiadać w sprawie budowy  wodociągu w Woli Lubeckiej. 

Wyjaśnił, że wniosek, który złożono na budowę kanalizacji i wodociągu w Lubczy uzyskał 

małą liczbę punktów. Gdy zostanie przyjęty inwestycja będzie realizowana. Odnośnie dróg 

zapewnił, że w przyszłym roku gdy będzie ich remont zleci poszerzenie drogi w Janowie.  

 

Ad. 11.   Sprawy różne.  

 

Wójt gminy zaprosił na święto Odzyskania Niepodległości, które odbędzie się w dniu                     

11 listopada na nowym rynku w Wodzisławiu.  Sołtysów natomiast zaprosił na naradę, która 

odbędzie się w dniu 5 listopada. Dodał, że w naradzie weźmie  udział kierownik KRUS pan 

Władysław Senator oraz kierownik Posterunku Policji w Wodzisławiu oraz dzielnicowy.  

Odniósł się do projektu budżetu na 2013 rok. Przedstawił informację na temat subwencji 

ogólnej, która w roku 2013 będzie wynosić 9.645.997,00zł. Poinformował, że oprócz tego od 

wojewody wpłyną 2.200.000zł. na pomoc społeczną.  Podsumował, że łącznie 13,5mln. zł. są 

to środki z tzw. przeznaczeniem tak jak np. subwencja oświatowa. Gmina się zadłuża ale tak 

jest podobnie w innych samorządach.   

Pan Stanisław Zięba stwierdził, że mieszkańcy powinni się równo zadłużać. 

Wójt wyjaśnił, że wcześniej inwestowano w teren, a teraz czas na Wodzisław.  

Przewodniczący rady gminy prosił pana Ziębę o niezakłócanie obrad. 

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że gmina będzie miała środki z przekształcenia 

pozostałych szkół i w budżecie pozostaną środki na inwestycje w Lubczy. 

Sołtys wsi Stara Olszówka  zauważył, że miała nadzieje, że na sale posiedzeń wróci 

godło.  

Sołtys wsi Września interweniował w sprawie dowiezienia kamienia w kierunku 

posesji pana Kozła. 

Radny Adam Zieleniec zauważył , że pan wójt powinien odnieść się do zarzutów dot. 

np. przyłączy wodociągowych o których mówił na poprzedniej sesji pan Polak.  

Przewodniczący rady gminy zauważył, że pan wójt już udzielił wyjaśnień. 

Przewodniczący rady gminy przedstawił : 

- pismo radnej rady powiatu pani Ewy Kubas- Samociuk dot. interpelacji i zapytań złożonych 

na ostatniej sesji rady ( pismo stanowi załącznik nr 19 do protokołu), 

- ogłoszenie dot. komunalizacji działki nr 892 tzw. strzelnicy położonej w obrębie Wodzisław 

( ogłoszenie stanowi załącznik nr 20 do protokołu), oraz ogłoszenie o komunalizacji działki 

nr 283 położonej w obrębie Mierzawa na której stoi budynek OSP Mierzawa ( ogłoszenie 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu).  
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Ad. 12.   Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą piątą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

          Protokolant        Sekretarz Obrad                     Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Artur Oleksiak  /                              / Andrzej Baran / 

 

 


